
Fra: Svein Åge Renholm 
Sendt: 4. desember 2017 08:55 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Salting av gangvei mitt i skolevei-tid. 
 
Hei, 
 
På vei til jobb i dag kl.07:50 så jeg en av de store traktorene som salter mellom senteret og Esso 
passere meg på gangfeltet der barna ferdes til skolen (strekket fra broen og til Esso.)  
 
Jeg stiller meg undrende til hva en «yrkessjåfør» tenker på når han velger å salte gangfeltet med en 
maskin på 8-10 tonn som tar hele gangfeltets bredde i tidsrommet der det ferdes flest barn? Jeg har 
selv barn fra 1 til 6 klasse som var på vei denne vegen og satt med en dårlig følelse i magen med 
tanke på om noe skulle skje.  
 
Jeg regner med dette var et engangstilfelle og at  de tar disse gangfeltene på en tid der ikke det går 
ut over sikkerheten til ungene våres. 
 
 
Vennlig hilsen    
 
Svein-Åge Renholm | Feierinspektør 
 
E-post: svein.age.renholm@lindas.kommune.no  | Telefon: +47 41 47 41 93  
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.brannvernet.no 

 
 
Husk, Røykvarslaren redder liv. 
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